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De tennissters van de Rhijenhof werden op het allerlaatste moment toegevoegd aan 
de eredivisie. Voor de piepjonge Haagse tieners in het team is het een onvergetelijk 
en vooral leerzaam seizoen. 

Het vrouwenteam van de Rhijenhof bestaat uit de talenten Elynn Noëlle Jansen (17), 
Zulema Hageman (15), Mirte van Koppen (15) en Pien de Greef (16) en is bij toeval 
gevormd. Jansen is de initiatiefneemster. „Ik trainde in het verleden bij de Rhijenhof. 
Recent vroeg ik daar of ik er tennisles kon worden en competitie kon spelen. Er werd 
positief gereageerd,” vertelt de tennisster uit Hoek van Holland. „Ik had net als de 
andere meiden geen team om als competitie te spelen.” 

Aanvankelijk zou het vrouwenteam van de Rhijenhof in de hoofdklasse uitkomen, 
maar op de valreep kwam er een plek vrij in de eredivisie, omdat een team wegviel. 
„Het aanbod om die plaats op te vullen, grepen wij met beide handen aan.” 

Na de 5-1 nederlaag tegen Joy Jaagpad van afgelopen weekend staan de 
Haagsen onderaan in de eredivisie. Het zal een hels karwei worden om degradatie 
af te wenden. „Toch is dit een mooi avontuur,” zegt Jansen. „Jarenlang had ik door 
groeipijnen allemaal fysieke klachten, waaronder aan mijn enkels en knieën. Een jaar 
geleden werd ik ook nog eens aangereden. Nu ben ik helemaal fit. De laatste twee 
maanden stond ik dagelijks op de baan.” 

Ook Hageman is blij met de kans. „Een jaar in de eredivisie is alleen maar goed voor 
mijn ontwikkeling. De competitie is sterker dan ik dacht. Met goede resultaten word 
ik hopelijk sneller opgepikt door een Amerikaanse universiteit, daar wil ik college 
tennis gaan spelen”, zegt de 4 vwo-scholiere op het Sebroek College. 

Jansen heeft in tegenstelling tot Hageman niet de ambitie om college tennis te 
gaan spelen. „Als klein meisje droomde ik van een profbestaan, maar toen ik inzag 
dat dat niet haalbaar was, besloot ik voor een leven als tennislerares te gaan.” Ze 
traint nu de jongste jeugd en start na de zomer met een officiële opleiding bij de 
KNLTB. „Ik blijf gewoon competitie spelen. Het liefst bij de Rhijenhof met mijn huidige 
ploeggenoten.” 


